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Abstract (en)
[origin: WO2013092910A1] The capsule (1) according to the invention consists of a capsule body (2) with a side wall (3) and a base (4). The
capsule (1) comprises a lid (5) covering the capsule body (2) in order to form an enclosed chamber (6), which contains a substance for preparing a
foodstuff. The capsule body (2) has at least one slot (8), formed substantially without material removal, for passing a fluid through the capsule (1).
The slot (8) in the capsule body (2) is formed prior to the intended use of the capsule (1) in a device for producing a foodstuff.

Abstract (de)
Die erfindungsgemässe Kapsel (1) besteht aus einem Kapselkörper mit einer Seitenwand (3) und einem Boden (4). Die Kapsel (1) umfasst
einen den Kapselkörper abdeckenden Deckel (5) zur Bildung einer geschlossenen Kammer (6), die eine Substanz (7) für die Zubereitung eines
Lebensmittels enthält. Der Kapselkörper weist zumindest eine Öffnung (20) für die Durchleitung einer Flüssigkeit durch die Kapsel (1) auf. Zwischen
der Substanz und der Öffnung ist eine im Wesentlichen luftundurchlässige, insbesondere aromadichte Membran (26) befestigt. Diese dient der
Abdichtung der geschlossenen Kammer gegenüber der Öffnung.
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